
Protokół Nr  XII/2019 

z obrad  XII sesji  w dniu 03 września 2019 r oku  w Urzędzie  Miasta Rypin pod  przewodnictwem  

p. Sławomira  Malinowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Na stan  15 radnych obecnych było  15. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Sesja trwała od godz. 14.000 do  godz. 17.30 

 

Porządek  obrad :  

1.  Sprawy organizacyjne  : 

     a/ otwarcie obrad  XII   sesji Rady  Miasta Rypin i stwierdzenie quorum, 

     b/  przyjęcie porządku obrad  XII sesji. 

     c/ przyjęcie protokołu IX, X i XI  sesji. 

     d/ komunikaty  Przewodniczącego  Rady Miasta.  

2. Sprawozdanie Burmistrza  Miasta Rypin z działalności w okresie od IX sesji  , w tym z  

    realizacji uchwał . 

3.  Sprawozdanie przewodniczących Komisji Rady  z prac komisji .  

4. Podsumowanie wakacyjnych  zagranicznych  wyjazdów  dzieci i młodzieży     

    organizowanych  przez miasto Rypin- prezentacja . 

5.  Podjęcie uchwał : 

      a/   w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie porozumienia  z Powiatem  Golubsko- 

           Dobrzyńskim  w celu zapewnienia  transportu dziecka  zamieszkałego na terenie     

           Gminy  z miejsca  jego zamieszkania  do Specjalnego Ośrodka  Szkolno-    

          Wychowawczego  w Wielgiem  oraz ustalenia  zasad rozliczeń  finansowych  z  

          tym    związanych  ( projekt uchwały  Nr XII/ 79 /2019 ), 



       b/ w sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności  dotychczasowego   

           Gimnazjum im.  Józefa  Wybickiego  w Rypinie ( projekt uchwały Nr  XII/  

           80/2019 ), 

        c/ o zmianie uchwały w sprawie utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego nr 1   

            (projekt uchwały  Nr  XII/81/2019 ), 

        d/ zmieniająca uchwałę  w sprawie regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  szkół     

            i  przedszkoli , dla  których organem prowadzącym jest  Gmina  Miast Rypin     

           ( projekt uchwały  Nr XII/ 82/2019 ), 

       e/  w sprawie  wyrażenia zgody na  przystąpienie  do Partnerstwa  w związku  z realizacją   

            projektu  grantowego ( projekt uchwały  Nr  XII/83/2019 ), 

       f/ w sprawie przyjęcia  wniosku  o dofinansowanie  do realizacji ( projekt uchwały   

           Nr  XII/ 84/ 2019 ), 

       g/ w sprawie wyrażenia zgody  na  nabycie nieruchomości  ( projekt uchwały Nr    

          XII/85 / 2019 ), 

       h/ w sprawie wyrażenia zgody  na przeznaczenie do sprzedaży  lokalu  

           mieszkalnego (projekt uchwały  Nr  XII/ 86/2019 ),  

       i/ w sprawie  udzielenie  pomocy  finansowej  Powiatowi  Rypińskiemu  na  

            realizację zadania  pn.” Rozbudowa drogi  powiatowej  2208 C – Starorypin –  

            Rypin  ( ul.   Mleczarska ) wraz z  przebudową  mostu na rzece  Rypienica  „ (  

            projekt uchwały  Nr     XII/ 87/2019), 

       j/  zmieniająca uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin  na 2019 rok             

           ( projekt uchwały  Nr  XII/ 88 /2019 ), 

       k/ zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej   

         Gminy  Miasta Rypin  na lata  2019-2027( projekt  uchwały Nr XII/ 89 /2019), 

       l/ w sprawie zasięgnięcia od  Komendanta  Wojewódzkiego Policji  informacji  o  



           kandydatach na  ławników  ( projekt uchwały  Nr XII/ 90 / 2019  ), 

       ł/ w sprawie  wyrażenia  zgody na  przejęcie  od  Województwa  Kujawsko- 

          Pomorskiego  zadania publicznego zarządzaniem    odcinka  pasa drogowego   

         drogi   wojewódzkiej  nr  563 w miejscowości Rypin  ( ul. Mławska  ) w związku  z  

         przebudową chodników  i  ścieżki  rowerowej ( projekt  uchwały Nr  XII/ 91  

         /2019),  

        m/ w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej  p.w .św. Trójcy  w  

             Rypinie ( projekt uchwały  Nr XII/ 92/2019 ), 

        n/ w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego  do Przedsiębiorstwa   

            Komunalnego KOMES spółka z o.o w Rypinie  oraz objęcie  z tego tytułu  udziałów 

            (projekt uchwały Nr XII/93/2019 ), 

       o/   w sprawie uzgodnienia  wysokości  opłat  stosowanych na Cmentarzu Komunalnym  

           w Starorypinie  Prywatnym( projekt uchwały Nr  XII/94/2019 ), 

        p/ w sprawie wyrażenia zgody na  zamianę  nieruchomości ( projekt uchwały  Nr  XII/95/2019), 

        r/ w sprawie  wyrażenia zgody na  zamianę nieruchomości ( projekt uchwały  Nr  XII/96/2019 ). 

 

 6. Wnioski i informacje . 

 7. Zamknięcie  obrad   XII sesji Rady Miasta Rypin . 

 

Ad.1a 

Przewodniczący Rady Miasta p. Sławomir  Malinowski  otworzył obrady XII sesji, stwierdził  qworum. 

Powitał wszystkich  przybyłych na obrady sesji, a w szczególności  p. Jana Golusa z małżonką. 

 

 

 



Ad.1b 

 Przewodniczący  Rady Miasta  zgłaszał  wniosek  o zmianę porządku obrad .W punkcie 5 e zamiana 

projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie szczegółowych  warunków udzielania  pomocy 

dzieciom i  młodzieży , form  i zakresu tej pomocy , w tym stypendia  dla uzdolnionych  uczniów  oraz  

tryb postępowania  w tych sprawach  na projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody  na 

przystąpienie  do Partnerstwa  w związku  z realizacją  projektu  grantowego .  

Rada Miasta Rypin 1 4 głosami „za , przy 1  „wstrzymującym „  wniosek przyjęła. 

Protokół  głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr  2 do protokołu.  

Przewodniczący  Rady wnioskował też o wprowadzenie   do porządku  2 projektów uchwał :  w 

punkcie 5p – projektu uchwały Nr XII/95/2019 w sprawie  wyrażenia  zgody  na zamianę  

nieruchomości  oraz w punkcie 5r – projektu uchwały Nr XII/96/2019 w sprawie wyrażenia zgody na  

zamianę nieruchomości.  Tytuły uchwał te same , ale merytorycznie  dotyczą różnych osób 

dokonujących zamiany nieruchomości.  

Rada Miasta Rypin  15 głosami „ za  „ jednogłośnie   wniosek przyjęła . 

Protokół  głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr  3  do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek  obrad   uwzględniający  przyjęte 

wnioski.  

Rada Miasta Rypin  15 głosami „ za  „ jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad XII sesji.  

Protokół  głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad.1c 

Rada Miasta Rypin  15 głosami  „ za „  jednogłośnie przyjęła  protokoły IX, X i XI sesji. 

Protokół  głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr  5 do protokołu. 

 

Ad.1d 

Podczas sesji Burmistrz  Miasta  dziękował  „ Zasłużonemu dla Miasta Rypin  „ Panu Janowi Golusowi , 

który przez wiele  lat  prowadził rypiński  radiowęzeł  na targowisku miejskim. Poprzez  rypiński 

radiowęzeł  Pan Jan niestrudzenie czytał  wiadomości  i ogłoszenia  oraz przestrzegał mieszkańców  



przed różnymi  zagrożeniami . Burmistrz oraz radni  wyrazili  swoje uznanie  i wdzięczność za 

aktywność, wkład  dla kultury oraz działalność  i zaangażowanie  społeczne  Pana Jana. Były życzenia  

dobrego zdrowia i wszelkiej  pomyślności.  Pan Golu dziękował  za ciepłe słowa pod jego adresem. 

Życzył wszystkim  wzajemnego szacunku. 

Pan  Przewodniczący nawiązał też do   80-rocznicy wybuchu drugiej wojny światowej.  Minutą ciszy 

uczczono pamięć poległych  podczas tej okrutnej wojny.  

 

Ad.2 

Burmistrz Miasta informował    m.inn : 

1.W dniu 19 lipca 2019 roku dokonano odbioru końcowego robót zadania pn. Przebudowa i 

rozbudowa ul. Cichej. Inwestycja realizowana była w oparciu o tzw. spec ustawę drogową gdyż 

konieczne było poszerzenie pasa drogowego o fragmenty działek przyległych. Wykonany został pas 

jezdni szerokości 5,0 m na odcinku dł. 470 mb z jednostronnym chodnikiem i utwardzonym 

poboczem z kamienia łamanego. Przebudowane zostały zjazdy i dojścia na posesje. Wszystkie 

nawierzchnie wykonane zostały z kostki brukowej betonowej. Wybudowany został również odcinek 

kanalizacji deszczowej. Roboty rozliczane były kosztorysami powykonawczymi i łączna wartość 

wszystkich branż wyniosła blisko 752 tys. a więc mniej niż wartość umowna określona na około 778,6 

tys. zł Wykonawca przekroczył termin umowny realizacji inwestycji o 10 dni i naliczone zostały kary 

umowne. Najprawdopodobniej na zadanie uzyskamy dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Nasz wniosek został zakwalifikowany pierwotnie na listę rezerwową ale według 

ostatnich informacji inwestycja będzie jednak dofinansowana na poziomie około 50%. 

2. W dniu 25 lipca 2019 roku zakończone i odebrane zostały roboty przy przebudowie parkingu na ul. 

E.Orzeszkowej. W ramach zadania wykonano miejsca postojowe dla 81 samochodów wraz z drogami 

manewrowymi i chodnikami. Ze względu na trudne warunki gruntowe podłoże zostało wzmocnione 

georusztem i włókniną separacyjną. Zbudowano również system odwodnienia oraz oświetlenie 

parkingu. Ryczałtowa wartość robót wyniosła około 631 tys. zł. 

3. W dniu 31 lipca 2019 roku dokonano odbioru końcowego robót związanych z termomodernizacją 

budynku dawnego magistratu przy ul Jana Pawła II 10. Budynek zyskał nową elewację wykonaną z 

tynków renowacyjnych, ułożono nowe pokrycie dachu z papy termozgrzewalnej, z wymianą 

orynnowania i obróbek blacharskich. Wyremontowane zostały kominy, zamontowano również 

wspomagacze turbinowe wentylacji grawitacyjnej pomieszczeń. Budynek zyskał również nową 

instalacje odgromową. Docieplono wełną mineralną strop nad ostatnią kondygnacją i wymieniono 



większość okien i drzwi zewnętrznych. W trakcie robót okazało się również, że konieczna jest 

rozbiórka balkonów i wykonanie ich w nowej konstrukcji, co spowodowało przedłużenie terminu 

realizacji robót. Pomimo konieczności wykonania szeregu robót dodatkowych łączna wartość 

rozliczanych powykonawczo robót była niższa od określonej w umowie o około 5,5 tys. zł i wyniosła 

ostatecznie 278 472 zł brutto. Planujemy jeszcze siłami własnymi wykonać okładziny schodów 

frontowych z płyt granitowych i ponaprawiać utwardzenia wokół budynku. RTBS zaplanował również 

prace malarskie klatki schodowej i korytarzy. Równolegle z pracami na elewacji zaplanowaliśmy 

renowację herbu miasta umieszczonego na elewacji frontowej ale nie udało się nam zgrać terminów 

z osobą, która podjęła się tej renowacji. Dlatego tez herb zostanie odświeżony we wrześniu. 

4. W dniu 4 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Dostawa elementów 

pracowni robotyki i programowania oraz tabletów w ramach projektu Szkoła jutra. Wykonawca Artur 

Dyrda prowadzący działalność gospodarczą pod firmą PART-AD Artur Dyrda z siedzibę w Grzechyni 

zrealizował zadanie w terminie umownym. Wartość zadania wyniosła 176 989,80 zł. 

5. W dniu 17 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Przygotowanie do 

transportu, załadunek, transport i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Miasta Rypin. Wykonawca PRO-EKO SERWIS 

Strona 2 z 3 

Sp. z o.o. mająca siedzibę w Bierzewicach na realizację zadania ma czas do 31 października 2019 roku. 

Jednostkowa cena ryczałtowa za wykonanie usługi obejmującej przygotowanie odpadów do 

transportu, załadunek, transport i unieszkodliwienie za 1 Mg wynosi brutto 310,00 zł. 

6. W dniu 23 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Przebudowa dróg 

gminnych nr 120609C (ul. Koszarowa) i 120604C (ul. Cholewińskiego) w Rypinie. Wykonawca 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Spółka z o.o. mająca siedzibę w Lipnie na realizację zadania ma 

czas do 21 października 2019 roku. Wartość brutto zadania wynosi 1 397 018,75 zł. Ostateczne 

określenie wartości przedmiotu umowy i rozliczenie robót budowlanych nastąpi po zakończeniu 

zadania kosztorysem powykonawczym wykonanym na podstawie obmiaru robót. 

7. W dniu 25 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Przebudowa linii 

oświetlenia ulicznego ul. Koszarowej w ramach zadania Przebudowa dróg gminnych nr 120609C (ul. 

Koszarowa) i 120604C (ul. Cholewińskiego) w Rypinie. Aneksem z dnia 23 sierpnia 2019 roku 

przedłużono Wykonawcy termin realizacji zadania do dnia 6 września 2019 roku. Wykonawcą zadania 

jest Paweł Chmielewski prowadzący działalność gospodarczą pod firmą USŁUGI 

ELEKTROENERGETYCZNE „ENERGOSPEC” Paweł Chmielewski, mającą siedzibę w Karbowie. Wartość 



brutto zadania wynosi 40 130,46 zł. Ostateczne określenie wartości przedmiotu umowy i rozliczenie 

robót budowlanych nastąpi po zakończeniu zadania kosztorysem powykonawczym wykonanym na 

podstawie obmiaru robót. 

8. Trwają roboty związane z powyższymi zadaniami. Odcinki obu ulic posiadające nawierzchnie 

asfaltową zyskają nowe krawężniki i warstwy wyrównujące i ścieralne nawierzchni bitumicznych. W 

ciągu ul. Koszarowej wykonane zostaną miejsca postojowe na 69 samochodów oraz ciągi piesze i 

pieszo-rowerowe. Na dotychczas nieutwardzonym odcinku ulicy wykonana zostanie nawierzchnia 

asfaltowa na podbudowie z kamienia łamanego. Całkowicie zmodernizowane i przebudowane 

zostanie oświetlenie uliczne. Stare wyeksploatowane lampy zastąpione zostaną w nowych 

lokalizacjach lampami ledowymi na słupach stalowych. Na to zadanie udało się nam pozyskać 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych w wysokości około 80%. Czekamy na podpisanie 

stosownych Umów. 

9. W dniu 30 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Chodnik i ścieżka 

rowerowa przy ul. Mławskiej (odcinek ul. Lissowskiego – tory kolejowe). Wykonawca Paweł 

Aranowski prowadzący działalność gospodarczą pod firmą KANCELARIA ADWOKACKA PAWEŁ 

ARANOWSKI, mającą siedzibę w Płocku na realizację zadania ma czas do 23 października 2019 roku. 

Wartość brutto zadania wynosi 324 268,26 zł. Ostateczne określenie wartości przedmiotu umowy i 

rozliczenie robót budowlanych nastąpi po zakończeniu zadania kosztorysem powykonawczym 

wykonanym na podstawie obmiaru robót. 

10. W dniu 31 lipca 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Organizacja 

wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży nad Morzem Bałtyckim. Wypoczynek został 

zorganizowany w Darłowie w dniach od 11 sierpnia 2019 roku do 20 sierpnia 2019 roku dla 40 – 

osobowej grupy dzieci w wieku od 8 do 16 lat. Wartość brutto zadania wyniosła 39 960,00 zł. 

11. W dniu 22 sierpnia 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Przebudowa dróg 

gminnych nr 120605C (ul. Garncarska), 120630C (ul. Ks. Chojeckiego) i 120633C (ul. Zduńska) w 

Rypinie. Wykonawca Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Spółka z o.o. mająca siedzibę w Lipnie na 

realizację zadania ma czas do 20 listopada 2019 roku. Wartość brutto zadania wynosi 
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504 121,12 zł. Ostateczne określenie wartości przedmiotu umowy i rozliczenie robót budowlanych 

nastąpi po zakończeniu zadania kosztorysem powykonawczym wykonanym na podstawie obmiaru 

robót. 



12. W dniu 23 sierpnia 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Przebudowa 

nawierzchni ulicy Lipowej. Wykonawca Michał Podralski prowadzący działalność gospodarczą pod 

firmą DROGBUD Zakład Robót Drogowo Budowlanych Michał Podralski, mającą siedzibę w Krojczynie 

na realizację zadania ma czas do 27 września 2019 roku. Wartość brutto zadania wynosi 112 317,27 

zł. Ostateczne określenie wartości przedmiotu umowy i rozliczenie robót budowlanych nastąpi po 

zakończeniu zadania kosztorysem powykonawczym wykonanym na podstawie obmiaru robót. 

13. W dniu 30 sierpnia 2019 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Dostawa sprzętu 

ICT z oprogramowaniem do szkół Gminy Miasta Rypin. Wykonawca Krzysztof Lech prowadzący 

działalność gospodarczą pod firmą F.H.U. „HORYZONT” Krzysztof Lech, mającą siedzibę w Gorlicach 

zrealizował zadania w terminie umownym. W ramach zadania dostarczono 30 szt. komputerów 

przenośnych z oprogramowaniem do SP 1 i SP 3. Łączna wartość zadania wyniosła 82 963,50 zł. 

Zadanie dofinansowane jest ze środków Fundacji ORLEN. Również ze środków tej fundacji zostanie 

zrealizowane zadanie dotyczące budowy sieci komputerowej w SP 1. W trakcie opracowywania jest 

dokumentacja przetargowa. 

14. W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 28 grudnia 2018 r. o zmianie ustawy o podatku 

akcyzowym oraz niektórych innych ustaw oraz Rozporządzenia Ministra Energii z dnia 19 lipca 2019 r. 

w sprawie sposobu obliczenia kwoty różnicy ceny i rekompensaty finansowej oraz sposobu 

wyznaczenia cen odniesienia do obecnych dostawców energii elektrycznej złożyliśmy oświadczenia i 

zestawienia punktów poboru energii, również dla jednostek organizacyjnych, umożliwiające powrót 

ceny za energię elektryczną w 2019 roku do kwot jakie mieliśmy w dniu 30 czerwca 2018 roku. 

Obecnie z jednostkami organizacyjnymi mamy dla lokali i obiektów 24 PPE a dla oświetlenia ulicznego 

40 PPE. 

Zostało również ogłoszone postępowanie przetargowe dla Rypińskiej Grupy Zakupowej na Dostawę 

energii elektrycznej w okresie od 01.01.2020r. do 31.12.2020r. 

15. Zostało przeprowadzone piąte postępowanie na realizację zadania pn. Budowa parku linowego w 

Parku Miejskim przy ul. E. Orzeszkowej w Rypinie. Niestety w wyznaczonym terminie nie wpłynęła 

żadna oferta. 

Ponadto :  

1. Wczoraj rozpoczęto  nowy rok szkolny z 2 105 uczniami (580 przedszkolaków, 1448 uczniów 

szkół podstawowych i 77 uczniów liceum plastycznego) pracując z nimi w 94 oddziałach. A pracować 

z nimi będzie 205 nauczycieli i 92 pracowników AiO.  



2. Oferta  edukacyjna szkół i przedszkoli od wielu lat jest poszerzana poprzez działania 

wynikające z realizacji projektów ze wsparciem unijnym:  kończące się projekty Przedszkole Jutra – II 

etap i Szkoła Jutra oraz rozpoczynające się projekty: Niebo nad astrobazami, Klub miłośników 

robotyki przy SP nr 1 i Klub miłośników robotyki przy SP nr 3 oraz Szkoła Jutra – II edycja.   

3. Dzięki środkom zewnętrznym udaje się sukcesywnie doposażać szkoły w sprzęt 

TIK(komputery przenośne, stacjonarne, tablety, pomoce dydaktyczne do nauki programowania). 

Finansowanie z   programów unijnych ( Szkoła Jutra, Szkoła Jutra II edycja, projekty LGD, Polska 

Cyfrowa) oraz fundacji ORLEN.  Ogólnie to liczba ponad 120 komputerów oraz pomoce do 

programowania  na kwotę prawie 70.000 zł.  

4. W okresie wakacji 5 nauczycieli uzyskało kolejny szczebel awansu zawodowego – stopień na-

la mianowanego.  

5. 5 nauczycieli przeszło na emeryturę. 

6. 57 uczniów i absolwentów otrzymało stypendium motywacyjne Rady Miasta Rypin. 

7. W trakcie realizacja projektu POLSKA CYFROWA ( dwudniowe szkolenia podnoszące 

kompetencje cyfrowe dla osób dorosłych). W sumie planowane jest przeszkolenie 25 grup 

12osobowych. Do przeszkolenia zostało jeszcze 8 grup.   

8. W trakcie realizacja projektu Fundacji Lotto kierowanego głównie do seniorów( różnorodne 

zajęcia warsztatowe: artystyczne, taneczne, sportowe, warsztaty psychologiczne itp. ) oraz  cykl 

cotygodniowych wykładów od przyszłego tygodnia do końca grudnia tego roku. 

9.  Gmina Miasta Rypin rozpoczęła   udział w kolejnym pilotażowym programie dotyczącym 

wsparcia samorządów w zarzadzaniu oświatą ( przystąpiła do niego z inicjatywy Burmistrza Miasta 

Rypin) . Organizatorem pilotażu jest Ośrodek Rozwoju Edukacji w Warszawie      w ramach realizacji 

projektu „Wsparcie kadry jednostek samorządu terytorialnego        w zarządzaniu oświatą 

ukierunkowanym na rozwój szkół i kompetencji kluczowych uczniów”, współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Pilotaż jest realizowany jest  w formie szkoleń oraz doradztwa 

adresowanego do 3-osobowego zespołu przedstawicieli JST delegowanego przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. Celem realizowanych w ramach pilotażu działań jest wsparcie 

samorządów w zakresie zarządzania oświatą ukierunkowanego na podnoszenie jakości świadczonych 

usług edukacyjnych. Model doradztwa dla JST przebiega w trzech etapach: 1. wybór obszaru wsparcia 

przez JST, 2. diagnoza potrzeb, wybór priorytetów i celów rozwojowych, opracowanie 

harmonogramu      działań doradczych, 3. Wdrożenie harmonogramu działań rozwojowych. 

Wybranym przez nasz samorząd obszarem jest: Monitorowanie jakości usług edukacyjnych.  



Aktualnie powstaje harmonogram działań rozwojowych dla naszego miasta. CEL: Usprawnienie 

procesu zarządzania oświatą w obszarze  monitorowania jakości usług edukacyjnych . Zadanie:  

Gromadzenie i  analizowanie  informacji o organizacji i efektach pracy szkół. 

 

Ad.3 

Przewodniczący  Komisji Rady złożyli  sprawozdanie z prac komisji. Komisje  działały  w oparciu o 

swoje plany  pracy zatwierdzone przez Radę  Miasta.  

 

Ad.4 

Podczas ostatniej Sesji Rady Miasta Rypin podsumowano oraz przedstawiono prezentacje z 

zagranicznych wyjazdów dzieci i młodzieży, które odbyły się podczas wakacji.  

O wyjeździe do łotewskiej Bauski, włoskiego Uggiate-Trevano oraz litewskiego miasta Pokroje 

opowiedziała Marta Żołnowska-nauczycielka języka angielskiego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

Nr 1.  

Wyjazd do Bauski odbył się pod koniec czerwca br. Była to nagroda dla wyjątkowo zdolnych uczniów. 

Podczas pobytu na Łotwie dzieci i młodzież mieli możliwość nawiązania nowych kontaktów, zwiedzili 

również najważniejsze zabytki Bauski. Ponadto spotkali się z władzami Bauski oraz wyjechali do Rygi, 

gdzie zwiedzili ambasadę RP. W drodze powrotnej grupa z Rypina zwiedziła również Górę Krzyży. 

Wyjazd nie tylko umożliwił nawiązanie nowych znajomości, ale także podniósł kompetencje językowe 

uczniów.  

Kolejny zagraniczny wyjazd odbył się w dniach od 12 do 14 lipca br. Wówczas delegacja z naszego 

miasta oraz drużyna z Rypińskiego Klubu Sportowego Lech Rypin, udała się do partnerskiego miasta 

Uggiate Trevano. Podczas pobytu we Włoszech młodzi zawodnicy klubu brali udział w Turnieju 

Międzynarodowym „FAIR PLAY FOR FAIR CITIZENS" w kategorii UNDER 10. W końcowej klasyfikacji 

rypińska drużyna uplasowała się na trzecim miejscu i zdobyła zasłużony brąz. Oprócz sportowego 

charakteru wyjazdu, oficjalna delegacja z naszego miasta uczestniczyła w międzynarodowej 

konferencji, której głównym tematem było członkostwo państw w Unii Europejskiej z punktu 

widzenia poszczególnych samorządów. Ponadto rozmawiano również o tym, jak chronić środowisko 

naturalne oraz o dalszym kierunku współpracy, w tym przygotowaniu międzynarodowego projektu z 

unijnym dofinansowaniem, który skupiałby się m.in. na ekologii. W konferencji poza 

przedstawicielami z naszego kraju uczestniczyły również delegacje z Gruzji, Estonii, Francji, Niemiec, 



Litwy, Łotwy oraz Włoch. Do końca roku poszczególne państwa mają przedstawić swoje pomysły, 

dotyczące udziału w międzynarodowym projekcie. 

Ponadto na zaproszenie władz litewskiego miasta Pokroje, w dniach od 22 do 25 sierpnia br. 

dwuosobowa delegacja reprezentującą nasze miasto, a także grupa młodzieży z rypińskich szkół oraz 

grupa młodych piłkarzy Klubu Sportowego Lech Rypin odwiedziła miasto partnerskie na Litwie. 

Rypińska delegacja wzięła udział w corocznym Festiwalu Pakruojis. Przedstawiciele miasta spotkali się 

w międzynarodowym gronie. W symboliczny sposób uczcili także 30. rocznicę utworzenia bałtyckiego 

łańcucha. W tym samym czasie w ramach międzynarodowej współpracy, młodzi piłkarze Lecha Rypin 

wzięli udział w międzynarodowym turnieju piłki nożnej. W sportowej rywalizacji, która odbyła się na 

Litwie uczestniczyło łącznie 12 zespołów. Po emocjonujących rozgrywkach rypińska reprezentacja 

wywalczyła czwarte miejsce. Ponadto w wyjeździe na Litwę uczestniczyła także 10 - osobowa grupa 

młodzieży w wieku 14-18 lat z naszego miasta, która w ramach projektu „Przyjaźń to nic trudnego” 

brała udział w zajęciach i zabawach z zagranicznymi rówieśnikami. Młodzież spotkała się z 

przedstawicielami władz, odwiedziła piękną rezydencję Pakruojis, obejrzała pokaz laserów, była na 

koncercie popularnego litewskiego zespołu, wzięła udział w corocznej paradzie gmin i organizacji. 

Wspólnie z młodzieżą z Litwy młodzi rypinianie wzięli także udział w flash mobie „Baltic way” oraz 

odwiedzili Górę Krzyży. Ostatniego dnia wizyty cała grupa z Polski uczestniczyła w koncercie muzyki 

klasycznej w synagodze w Pakruojis, podczas którego wystąpiła także Pani Klaudia Kuźminska, jedna z 

opiekunek grupy.Wizyta w Pokroje i przygotowane tam dla młodzieży atrakcje były doskonałą formą 

integracji młodych Litwinów i Polaków. Wymiana młodzieży pozwoliła podnieść kompetencje 

językowe uczestników i na pewno będzie dla nich niezapomnianą przygodą życia. 

  

Podczas Sesji Rady Miasta Rypin o międzynarodowej współpracy opowiedziała także Małgorzata 

Szablewska- nauczycielka języka niemieckiego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym Nr 1. W listopadzie 

2015 roku rypińska szkoła nawiązała pierwszą współpracę z jedną z niemieckich szkół w Soest. 

Następnie we wrześniu 2016 rozpoczęła się współpraca międzynarodowa z trzema hiszpańskimi 

szkołami, a potem z kolejną, tym razem z Francji. Międzynarodowa wymiana owocuje nowymi 

znajomościami, podniesieniem umiejętności językowych wśród uczniów oraz możliwością poznania 

innej kultury, zwyczajów oraz zwiedzania nowych miejsc.  

 

Na zakończenie relację z międzynarodowej wymiany przedstawiła Zuzanna Rutkowska, która 

uczestniczyła w wyjeździe do Chin. Organizatorem wycieczki było Kolegium Jagiellońskie Toruńskiej 

Szkoły Wyższej. Możliwość wyjazdu to efekt współpracy podjętej kilka lat temu przez Burmistrza 



Miasta Rypin Pawła Grzybowskiego z Kolegium Jagiellońskiego TSW i rektorem prof. Grzegorzem 

Górskim. W wycieczce uczestniczyło czterech uczniów z powiatu rypińskiego: dwóch przedstawicieli 

Liceum Plastycznego w Rypinie oraz po jednym z Liceum Ogólnokształcącego i Zespołu Szkół nr 2 im. 

Unii Europejskiej. Wyjazd w dniach 10-23 lipca miał charakter młodzieżowego obozu językowego. 

Projekt nosił tytuł: „Chinese Bridge – Middle School Summer Camp ”. Każdy z uczestników wziął 

udział w kursie językowym, warsztatach chińskiej kultury, doświadczeniach kulturowych, zabawach 

integracyjnych z chińskimi i zagranicznymi uczniami. Dla uczniów rypińskich szkół była to 

niepowtarzalna przygoda życia. 

 

Ad.5a 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały  Nr    XII/79/2019   w sprawie  wyrażenia  zgody na  

zawarcie porozumienia  z Powiatem  Golubsko-Dobrzyńskim  w celu zapewnienia  transportu dziecka  

zamieszkałego na terenie     Gminy  z miejsca  jego zamieszkania  do Specjalnego Ośrodka  Szkolno-   

Wychowawczego  w Wielgiem  oraz ustalenia  zasad rozliczeń  finansowych  z tym    związanych . 

 Jest opinia  Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy prawnego  pod względem  formalno-prawnym.  

 Radca prawny zwracał uwagę na to, że we wszystkich projektach uchwał  należy  uwzględnić  zmianę 

dot.  podstawy prawnej, tj. w ustawie o samorządzie  gminnym dopisać  pozycję  1309 , gdzie zmiana 

ta  została  ogłoszona w Dz. Ustaw. Na etapie przygotowywania tych projektów  ta zmiana  jeszcze nie 

obowiązywała. 

 Przewodniczący  Rady poddał  w/w  projekt uchwały pod głosowanie. 

 Rada Miasta Rypin  15 głosami   za „  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr    XII/79/2019   w sprawie  

wyrażenia  zgody na  zawarcie porozumienia  z Powiatem  Golubsko-Dobrzyńskim  w celu 

zapewnienia  transportu dziecka  zamieszkałego na terenie     Gminy  z miejsca  jego zamieszkania  

do Specjalnego Ośrodka  Szkolno-   Wychowawczego  w Wielgiem  oraz ustalenia  zasad rozliczeń  

finansowych  z tym    związanych . 

Uchwała  Nr  XII/79/2019 stanowi zał. nr  6 do protokołu . 

Protokół  głosowania  imiennego stanowi zał. nr 7  do protokołu.  

 

 

 



Ad.5b 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały Nr  XII/80/2019 w sprawie  stwierdzenia  

zakończenia  działalności  dotychczasowego  Gimnazjum im.  Józefa  Wybickiego  w Rypinie .  

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy  prawnego pod względem  formalno-

prawnym. 

Rada Miasta Rypin 15  głosami  „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XII/80/2019 w sprawie  

stwierdzenia  zakończenia  działalności  dotychczasowego  Gimnazjum im.  Józefa  Wybickiego  w 

Rypinie .  

Uchwała  Nr XII/80/2019  stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Protokół głosowania imiennego  stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Ad.5c 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr XII/81/2019    o zmianie uchwały w 

sprawie utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego nr 1  . 

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy  prawnego pod względem  formalno-

prawnym. 

Rada Miasta  Rypin  15 głosami  „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/81/2019    o zmianie 

uchwały w sprawie utworzenia  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego nr 1  . 

Uchwała  Nr  XII/81/2019  stanowi  zał. nr 10  do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 11  do protokołu.  

 

Ad.5d 

Przewodniczący Rady  Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr  XII/82/2019 zmieniającej uchwałę  w 

sprawie regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  szkół i  przedszkoli , dla  których organem 

prowadzącym jest  Gmina  Miast Rypin   

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy  prawnego pod względem  formalno-

prawnym.   



Rada Miasta Rypin 14  głosami  „za”  przy 1  „wstrzymującym „ podjęła uchwałę Nr  XII/82/2019 

zmieniającą uchwałę  w sprawie regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  szkół i  przedszkoli , dla  

których organem prowadzącym jest  Gmina  Miast Rypin  . 

Uchwała Nr  XII/82/2019  stanowi zał. nr  12 do protokołu.  

Protokół głosowania imiennego  stanowi zał. nr 13  do protokołu.  

 

Ad.5e 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił projekt  uchwały Nr  XII/83/2019 w sprawie  wyrażenia 

zgody na  przystąpienie  do Partnerstwa  w związku  z realizacją  projektu  grantowego . 

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy  prawnego pod względem  formalno-

prawnym.   

Rada Miasta Rypin 13  głosami  „za „ przy 2 „wstrzymujących  „  podjęła uchwałę Nr  XII/83/2019 w 

sprawie  wyrażenia zgody na  przystąpienie  do Partnerstwa  w związku  z realizacją  projektu  

grantowego . 

Uchwała Nr XII/83/2019  stanowi zał. nr  14  do protokołu.  

Protokół  głosowania imiennego stanowi zał. nr  15  do protokołu.  

 

Ad.5f    

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/84/2019    w sprawie przyjęcia  

wniosku  o dofinansowanie  do realizacji , 

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz radcy  prawnego pod względem  formalno-

prawnym.   

Rada Miasta Rypin  15  głosami  „ za „  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XII/84/2019 w sprawie 

przyjęcia  wniosku  o dofinansowanie  do realizacji . 

Uchwała Nr  XII/84/2019  stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr  17  do  protokołu.  

 



Ad. 5g 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/85/2019    w sprawie wyrażenia 

zgody  na  nabycie nieruchomości  .   

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

 Radny p. Furman pytał, czy nie powinna być wskazana   w uchwale cena tej nieruchomości ? 

Pan Chmielewski wyjaśniał, że temat stawał na komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej, cena nabycia 

to kwota  260 tys. zł ,  zaplanowana w budżecie. 

Rada Miasta Rypin  15 głosami  „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr XII/85/2019    w sprawie 

wyrażenia zgody  na  nabycie nieruchomości  .   

Uchwała Nr  XII/85/2019  stanowi  zał. nr 18  do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr  19 do protokołu.  

 

Ad.5h 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr XII/86/2019  w sprawie wyrażenia 

zgody  na przeznaczenie do sprzedaży  lokalu  mieszkalnego . 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin 15   głosami  „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  XII/86/2019 w sprawie 

wyrażenia zgody  na przeznaczenie do sprzedaży  lokalu  mieszkalnego . 

Uchwała  Nr XII/86/2019  stanowi zał. nr  20  do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 21  do protokołu.  

 

Ad.5i 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr  XII/87/2019 w sprawie  udzielenia  

pomocy  finansowej  Powiatowi  Rypińskiemu  na  realizację zadania  pn.” Rozbudowa drogi  

powiatowej  2208 C – Starorypin – Rypin  ( ul.   Mleczarska ) wraz z  przebudową  mostu na rzece  

Rypienica  „ . 



Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin  15 głosami   „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/87/2019 w sprawie  

udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Rypińskiemu  na  realizację zadania  pn.” Rozbudowa 

drogi  powiatowej  2208 C – Starorypin – Rypin  ( ul.   Mleczarska ) wraz z  przebudową  mostu na 

rzece  Rypienica  „ . 

Uchwała  Nr  XII/87/2019  stanowi zał. nr 22  do protokołu.  

Protokół głosowania imiennego stanowi  zał. nr  23 do protokołu. 

 

Ad.5j 

 Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr XII/88/2019  zmieniającej uchwałę w 

sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin  na 2019 rok             

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.    

Z-ca Skarbnika Miasta  p. Krzysztof Pietrzak wnioskował o wprowadzenie dodatkowych zmian, które 

radni trzymali przed sesją. Omówił te zmiany. Oprócz zmian w dochodach i wydatkach związanych z 

otrzymanymi dotacjami oraz zmianami wprowadzonymi na wniosek kierowników i dyrektorów 

jednostek podległych miastu proponuje się również wprowadzić   zmiany : 

- rezygnację przez RDK z zakupu samochodu i przeznaczenie środków  na cele bieżące; 

- dołożenie 500 zł do dofinansowania do pieców tak, aby zamknąć kwestię dofinansowań; 

Zwrócił również uwagę na pomyłkę. Ta sama pozycja znalazła się w wydatkach majątkowych i 

wydatkach bieżących. Poprawka zostanie oczywiście naniesiona.  

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos panu Burmistrzowi, który prosił o uwzględnienie w 

zmianach budżetowych jeszcze jednej kwestii. Chodzi o przeznaczenie kwoty 124 000, 00 zł na 

remonty substancji mieszkaniowej dla RTBS. Są to niezbędne inwestycje. M. in. chodzi o remont 

dachu budynku przy ul. Lipnowskiej 19, remont schodów przy ul. Nowe Osiedle 7 i wiele innych. 

Prosił o akceptację tego wniosku. 



Radny p. Nowatkowski pytał dyrektora RKD, dlaczego wycofał się z zakupu samochodu? Czy sytuacja 

placówki jest tak słaba, że trzeba przeznaczać te pieniądze na wydatki bieżące? Skąd wziął się pomysł 

rezygnacji z zakupu pojazdu? 

Dyrektor wyjaśniał, że zaplanowane przychody z działalności prowadzenia ośrodka, ze względu na 

prowadzone prace modernizacyjne, spowodowały spadek przychodów. Przychody te miały również 

zapewnić ich wkład pieniędzy do zakupu samochodu. Na dzień dzisiejszy nie są w stanie 

zagwarantować realizacji tego zadania. Dyrektor wnioskował również o zwiększenie budżetu z 

powodu potrzeby zatrudnienia dodatkowych pracowników związanych z obsługą kina.  

Radny  p. Nowatkowski pytał ponadto, czy wg dyrektora to prace modernizacyjne spowodowały 

spadek sprzedaży biletów, czy może już pierwszy zachwyt minął i mieszkańcy korzystać z kina będą 

rzadziej? 

Pan dyrektor  wyjaśnił, że remont jego zdaniem miał decydujący wpływ na spadek przychodów. Jest 

dobrej myśli, ponieważ już widać, że sytuacja zmienia się na lepsze. Jednak ze względu na 

bezpieczeństwo finansowe swojej jednostki podjął decyzję o wycofaniu się z zadania.  

Pan Burmistrz dodał, że dyrektor nie wspomniał o fakcie, że dofinansowanie na zakup samochodu 

okazało się być o wiele niższe niż wnioskowano. Wraz z kwotą przeznaczoną przez miasto i 

pieniędzmi z samej jednostki miało to tworzyć całość. Ma nadzieję, że dyrektor nie spocznie i 

doprowadzi tę inwestycję do końca, ponieważ samochód jest bez wątpienia jednostce potrzebny, 

chociażby do przewożenia sceny mobilnej. Podkreślił również, że miasto zawsze wspiera swoje 

jednostki podległe, gdy zachodzi taka potrzeba.  

Radny p. Kędzierski pytał dyrektora, o jakiej stracie w przychodzie konkretnie jest mowa? Brakuje 

40000 zł przeznaczonych   na zakup samochodu, ale nie posiadają też wkładu własnego? Jest to 

całkiem poważna suma. Czy oznacza to, że jednostka straciła aż około 60 000 zł? 

Dyrektor Ziomek odpowiedział, że trudno mu teraz przedstawić konkretne kwoty, przedstawił je 

szczegółowo we wniosku. Dodał, że dodatkowo ze swoich przychodów zabezpieczyli etat pracownika. 

Mowa jest  o kwocie około 30 000 zł w skali roku.  

Pan Burmistrz wyjaśniał, że, gdy dyrektor składał wniosek, miał stratę ok. 20 000 zł na kinie. 

Prognozujemy, że drugie półrocze będzie o wiele lepsze. Według  burmistrza bilety powinny być 

droższe. Są ulgi dla rodzin i dla seniorów, ale ogólnie ceny biletów są bardzo niskie.  

Radny p. Sobierajski pytał odnośnie remontów bieżących? Czy wiadomo, kiedy i z jakich paragrafów 

będą przesuwane te pieniądze?  



Pan burmistrz wyjaśniał, że na pewno nie będzie zmniejszany budżet. Jeśli będzie trzeba zwiększy się 

deficyt. Do końca roku jest jeszcze daleko, pani Skarbnik będzie na bieżąco o tym  informowała na 

komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady  poddał zmiany zaproponowane przez Z-ce Skarbnika  pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „ przy 1  „wstrzymującym   dodatkowe zmiany przyjęła. 

Protokół głosowania  imiennego stanowi zał. nr   24   do protokołu. 

 Przewodniczący  Rady poddał  też pod  głosowanie  wniosek Burmistrza  o  wprowadzenie do 

budżetu kwoty 124  tys. zł przeznaczonej  na remont substancji mieszkaniowej  budynków  RTBS. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „ przy  1 „wstrzymującym „  wniosek przyjęła.  

Protokół głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr 25 do protokołu.  

Następnie  Przewodniczący Rady  poddał pod glosowanie   w/w projekt uchwały  uwzględniający  

przyjęte zmiany. 

Rada Miasta Rypin 14  głosami  „za „ przy 1  „wstrzymującym  podjęła uchwałę Nr  XII/88/2019 

zmieniającą  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Rypin  na 2019 rok     . 

Uchwała  Nr  XII/88/2019  stanowi zał. nr 26  do protokołu  

 Protokół  głosowania imiennego stanowi  zał. nr  27  do protokołu.  

 

Ad.5k 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/89/2019  zmieniającej  uchwałę  w 

sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy  Miasta Rypin  na lata  2019-2027. 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.   

Rada Miasta Rypin 15   głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę  Nr  XII/89/2019  zmieniającą  

uchwałę  w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy  Miasta Rypin  na lata  

2019-2027. 

Uchwała  Nr  XII/89/2019  stanowi zał. nr 28  do  protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego  stanowi  zał. nr  29 do protokołu.  



 

Ad. 5l 

Przewodniczący Rady  Miasta przedstawił  projekt uchwały  Nr XII/90/2019  w sprawie zasięgnięcia od  

Komendanta  Wojewódzkiego Policji  informacji  o kandydatach na  ławników  .  

Jest opinia radcy prawnego  pod  względem formalno-prawnym . 

Rada Miasta Rypin  15  głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę  Nr  XII/90/2019 w sprawie 

zasięgnięcia od  Komendanta  Wojewódzkiego Policji  informacji  o kandydatach na  ławników  . 

Uchwała  Nr  XII/90/2019  stanowi zał. nr  30 do protokołu.  

Protokół  głosowania  imiennego stanowi  zał. nr  31 do  protokołu.  

 

Ad. 5ł 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/91/2019  w sprawie  wyrażenia  

zgody na  przejęcie  od  Województwa  Kujawsko-Pomorskiego  zadania publicznego zarządzaniem    

odcinka  pasa drogowego  drogi   wojewódzkiej  nr  563 w miejscowości Rypin  ( ul. Mławska  ) w 

związku  z przebudową chodników  i  ścieżki  rowerowej.  

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.   

Rada Miasta Rypin 14   głosami „za „  przy 1  „wstrzymującym „ podjęła  uchwałę Nr XII/91/2019  w 

sprawie  wyrażenia  zgody na  przejęcie  od  Województwa  Kujawsko-Pomorskiego  zadania 

publicznego zarządzaniem    odcinka  pasa drogowego  drogi   wojewódzkiej  nr  563 w 

miejscowości Rypin  ( ul. Mławska  ) w związku  z przebudową chodników  i  ścieżki  rowerowej. 

Uchwała Nr XII/91/2019  stanowi zał. nr 32  do protokołu.  

Protokół głosowania imiennego stanowi  zał. nr  33 do protokołu.  

 

Ad.5m 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały Nr  XII/92/2019    w sprawie udzielenia 

dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej  p.w .św. Trójcy  w Rypinie . 



Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.   

 Radny p. Furman pytał o  całkowity koszt inwestycji. Burmistrz wyjaśniał, że  są to  wielomilionowe  

inwestycje. 

Rada Miasta Rypin  15  głosami  „za „  jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr   XII/92/2019  w sprawie 

udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej  p.w .św. Trójcy  w Rypinie . 

Uchwała Nr  XII/92/2019  stanowi zał. nr  34 do protokołu.  

Protokół głosowania imiennego stanowi zał.  nr 35  do protokołu.  

 

Ad.5n 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt  uchwały Nr  XII/93/2019    w sprawie wyrażenia 

zgody na wniesienie wkładu pieniężnego  do Przedsiębiorstwa  Komunalnego KOMES spółka z o.o w 

Rypinie  oraz objęcie  z tego tytułu  udziałów. 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.   

Rada Miasta Rypin   15 głosami „za „ jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  XII/93/2019    w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego  do Przedsiębiorstwa  Komunalnego KOMES 

spółka z o.o w Rypinie  oraz objęcie  z tego tytułu  udziałów. 

Uchwała Nr  XII/93/2019  stanowi zał. nr 36  do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 37  do protokołu.  

 

Ad.5o 

Przewodniczący  Rady Miasta przedstawił  projekt uchwały Nr  XII/94/2019     w sprawie uzgodnienia  

wysokości  opłat  stosowanych na Cmentarzu Komunalnym w Starorypinie  Prywatnym. 

Jest pozytywna  opinia  Komisji Budżetu  i Gospodarki Miejskiej  oraz radcy prawnego  pod względem  

formalno-prawnym.   



 Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „  przy 1  „wstrzymującym „  podjęła  uchwałę Nr  XII/94/2019 

w sprawie uzgodnienia  wysokości  opłat  stosowanych na Cmentarzu Komunalnym w Starorypinie  

Prywatnym. 

Uchwała Nr  XII/94/2019  stanowi zał. nr 38    do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 39  do protokołu. 

 

 

Ad.5p 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/95/2019  w sprawie  wyrażenia 

zgody na  zamianę nieruchomości. 

Jest pozytywna opinia  radcy prawnego pod  względem  formalno-prawnym. 

 Radny p. Furman  pytał, czy są wyceny  ? Pan Chmielewski  wyjaśniał, że  są w trakcie opracowań. 

Radny p. Kędzierski  pytał z kolei, czy  ten przydział działek jest losowy ? Pan Chmielewski – jest to 

podział  geodezyjny . 

Rada Miasta Rypin 15  głosami „za „ jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  XII/95/2019 w sprawie  

wyrażenia zgody na  zamianę nieruchomości.  

Uchwała Nr XII/95/2019  stanowi zał. nr 40   do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 41  do protokołu.  

 

Ad.5r 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr  XII/96/2019  w sprawie  wyrażenia 

zgody na  zamianę nieruchomości. 

Jest pozytywna opinia  radcy prawnego pod  względem  formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin  15  głosami „za „ jednogłośnie  podjęła  uchwałę Nr  XII/96/2019 w sprawie  

wyrażenia zgody na  zamianę nieruchomości.  

Uchwała Nr XII/96/2019  stanowi zał. nr 42 do protokołu.  

Protokół głosowania  imiennego stanowi  zał. nr 43  do protokołu. 



 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły zapytania od radnych: p. 

Jarosława Nowatkowskiego, p. Tomasza Szczęsnego, p. Alicji Federowicz, p. Waldemara Murawskiego 

i p. Henryka Żywockiego.  

Radny p.  Nowatkowski podziękował w imieniu mieszkańców ul. Nowej za szybką interwencję w 

przedmiocie wymalowania linii rozdzielających na parkingu.  

Radny p.  Furman w imieniu mieszkańców ul. Dłutka złożył wniosek o montaż oświetlenia chodnika 

biegnącego od strony ul. Nowe Osiedle. Poinformował, że przedkłada wniosek podpisany przez 

ponad 100 mieszkańców.  

Pan Burmistrz poinformował, że już kilka lat temu próbował załatwić tę sprawę. Jest to trudne, 

ponieważ większość tych terenów należy do Spółdzielni Mieszkaniowej. Musimy szukać rozwiązań, 

tak samo jak  z parkingiem przy ul. Lissowskiego, który to wniosek złożyła radna  p. Górecka. 

Radny p.  Żywocki – prosił w imieniu mieszkańców ul. Piaski, Kościuszki, Rzeźnicza, aby zainstalować 

wiatę na przystanku autobusowym.  

Pan Przewodniczący prosił radnego, aby zgodnie ze statutem przedstawił swoją prośbę wraz z 

uzasadnieniem pisemnie.  

Pan Burmistrz odnosząc się do prośby radnego Żywockiego stwierdził, że chyba już wszystkie wiaty 

przystankowe wymagają wymiany, trzeba się w tym temacie zorientować. Rzeczywiście trzeba 

wymienić je na nowsze, nowocześniejsze.  

 

Ad.7  

 Przewodniczący Rady  Miasta zamknął obrady  XII sesji.  

Płyta z nagraniem obrad sesji  stanowi integralną  część protokołu.  

 

Protokołowała :                                                                                 Przewodniczący Rady Miasta 

Mariola Małecka                                                                                  Sławomir Malinowski  



Joanna Cieszyńska  

 

            

 

 

 

        

         

 

 

 

 

 

 


